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 VD brev kvartal 4, 2018 

                                     
Ekonomi och bolagsadministration 

Vi har ett bruttoresultat per den sista november på – 456 000 kr. Eftersom projektintäkterna släpar efter i tiden 

kommer ytterligare intäkter att bokas på 2018 varför vi räknar med ett nollresultat vid årsskiftet. Omsättningen 

var 1 105 497 kr.  Likviditeten är god. Skatter och avgifter är inskickat i rätt tid till myndigheten. Styrelsen 

genomförde telefonmöte den 5 december och då detaljplanerades Naboer-konferensen på Holiday Club i 

Åre, 30-31 januari 2019. Inbjudan har gått ut till de 13 ägarna och vi har i dagsläget fått in ca 25 anmälda och 

mycket bra representationsbild. Om någon skulle vilja göra en efteranmälan så ber vi er snarast kontakta 

undertecknad.  Förutom att främja det gränsöverskridande nätverket mellan ägarna, så är syftet med träffen att 

tillsammans resonera om Naboer AB’s framtida verksamhetsinriktning, dimensionering och synkronisering 

med ägarnas strategier och önskemål. Detta ska sedan ligga till grund för de avtal som ska upprättas mellan 

Naboer AB och aktieägarna för perioden 2020-2023. Beslut om avtalen sker i maj 2019 på Naboer AB’s 

bolagsstämma /generalforsamling.  

En annan sak som är värt notera redan nu, är att Naboer AB’s bolagsstämma / generalforsamling 

planeras till Åre måndagen 20 maj, 2019.  

Styrelsen och VD har tagit fram och skickat in ett yttrande kring befintliga Interregprogram och 

framtida interregsystem. Detta utifrån en förfrågan från Trøndelag fylkeskommune.  

Verksamheten kvartal 4 

De första aktiviteter utgår från Interregprojektet ”Fjällkunskap – en del av vårt natur- och kulturarv” som är 

inne i sin slutfas och kommer avslutas 31 mars, 2019.  

- Arbetet med ”renen konceptet” fortsätter även om det är en del tidsmässiga förseningar i 

produktionen.   

- En utvecklingstanke kring ”Pilegrim JR” har börjat ta form i dialog med Sverresborg, Stiklestad, 

Nasjonale Pilegrimssentrert i Trondheim och Fjällmuseet i Funäsdalen/Jamtli. Flera andra 

”pilgrimsaktörer” är även informerade. Arbetsmöte hölls för den norska sidan den 6 december på 

Stiklestad och även Funäsdalen fick besök den 14 december. Fjällkunskap har avsatt en del resurser 

till detta och tanken är att det ska implementeras på institutionerna och att konceptet ska bli ganska 

självinstruerande och komplettera dagens verksamheter på institutionerna.   

- STF Fjällets dagar och även skolkoncepten via STF har genomförts.  

- Möten och insatser för att fortsätta spridningen av webutbildningen www.frilufstlivifjallen.se har 

genomförts och en större samling för lärare och andra intresserade planeras i juni.  

- Lennart deltog på snöskoterrådets 10 års jubileum. Främsta orsaken vara att lyssna på och träffa 

regeringens utredare om nya terrängkörningslagen som även kan påverka aktiviteter i gränsfjällen. 

- Projekt Fjällkunskap har genom Anders Hansson haft föredrag i på Årevidden om ”Fjällets 

Historia”. Det blev ett välbesökt arrangemang.  

Övrigt: 

-Lennart ger fortlöpande administrativ coaching till Karolinerprojektet som också går in i sin slutfas. 

Han deltog på en Karolinerkonferens i Halden den 11-12 december samt att han och Anders Hansson 

höll ett gemensamt föredrag om karolinerna på Mitt Nordiska Kulturdagarna på Jamtli 26-28 

september. Det blev gott mottaget. Som en konsekvens har nu Österbotten kontaktat oss för närmare 

samarbeten. Närmast är möten kring digitala överföringar. 

- VD deltog även på ett dialogmöte om godstransporter den 10 oktober, arrangerat av Mittstråket. 

Som en följd av detta så har Samling näringsliv uppvaktat Naboer AB för eventuella framtida 

samarbeten och dialoger.  

- 16 oktober arrangerades ett välfyllt och engagerande Fjällforum i Stjördal. Speciellt inbjudna var 

SSR’s ordförande Niila Inga och en Professor från Tarfala fjällforskningsstation. Klimatet i fokus. 

- Nationalparksprocessen för Vålådalen - Sylarna – Helags, har en kontinuerlig dialog med Naboer.  

- VD är anmäld till Tröndelagsmötet 10-11 januari.   / Lennart Adsten, VD 
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